

8天7晚 台湾西岸+阿里山

团号: TW8WT

阿里山森林公园-
体验搭乘小火车

行程亮点:

- ✓ 游览最新网红打卡地 - 基隆正滨渔港彩色屋、台南旭峰号和高雄最美新地标大港桥
- ✓ 入住日月潭和阿里山酒店
- ✓ 游览被誉为之美丽的火车站 - 车埕火车站和享用木桶便当
- ✓ 漫步于鹿港老街, 感受和了解整个历史古迹街区

膳食:

7 顿早餐, 5 顿午餐和 3 顿晚餐

阿里山风味, 台式料理, 木桶便当, 邵族风味, 台南国宴料理, 鹿港风味

住宿:

- ✓ 1 晚桃园酒店或同级
- ✓ 1 晚台中碧根酒店或同级
- ✓ 1 晚日月潭大湑阁酒店或同级
- ✓ 1 晚高雄捷丝旅酒店或同级
- ✓ 1 晚台南富驿酒店或同级
- ✓ 1 晚台北豪景酒店或同级

第一天 新加坡 → 桃园 - 台北

- 聚集新加坡樟宜机场搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾桃园中正国际机场。开始您的旅程。
- 抵达后, 由本公司代表迎接旅客送往酒店休息。

第 2 天 台北 - 台中

(早/午餐)

- 基隆正滨渔港彩色屋 - 北台湾最热门打卡景点, 仿佛置身威尼斯彩虹屋。
- 和平岛地质奇景公园 - 有许多受海侵蚀的岩层景观, 海岸公园沿岸奇岩异石林立。
- 深坑老街 - 这条充满古意的街区以豆腐小吃美食闻名, 老街上有许多红砖瓦房, 还有最具代表性的建筑物, 闾南街屋。
- 十分老街 - 还能看到火车从商店前的轨道缓缓行驶而过, 让您感受十分老街的独特魅力。您可以体验释放天灯 (6 人 1 灯)。
- 一中商圈夜市 - 台中热门夜市之一。

第 3 天 台中 - 南投

(早/午/晚餐)

- 中社花海 - 特设的「婚纱摄影庭预案专区」有新增许多欧式童话小屋、幸福凉亭、婚纱拱门、白色钢琴等造景。
- 日月潭风景区 (搭乘游船游览日月潭) - 全台最大的高山淡水湖泊的湖光山色之美。
- 山地特产中心

注: 日月潭游湖将视天气变化而定。

第 4 天 南投 - 嘉义

(早/午/晚餐)

- 车埕火车站 - 建于日治时代, 保留了过去怀旧的日式风情, 造型典雅, 被誉为「最美丽的火车站」。
- 品尝车埕的人气-木桶便当, 盛装用的木桶可以留著带回家纪念。
- 阿里山森林国家公园 - 拥有丰富的自然与人文资源, 日出、云海、森林、铁道以及原住民文化, 塑造出《高山青、涧水蓝...》这首耳熟能详的歌谣被国内外旅人所传颂

- 品尝台湾阿里山名茶

第 5 天 嘉义 - 高雄

(早/午餐)

- 今早, 体验搭乘阿里山小火车看日出。
 - 佛陀纪念馆 - 参观由星云法师所设立的建格格局恢宏。
 - 参观珍珠养殖展示中心。
 - 爱河 - 拥有浪漫的河岸风情。
 - 大港桥 - 打卡网红景点。这里有玫瑰圣母教堂, 有情人约会必去的白色恋人咖啡馆、真爱码头。
 - 六合夜市 - 是高雄市设有 170 个摊位, 大多以小吃、娱乐游戏为主的, 让饕餮无遗珠之憾一次享有世界美食。
- 注: 搭乘阿里山小火车将视天气变化而定。如遇星期二休馆则改为佛光山。

第 6 天 高雄 - 台南

(早/晚餐)

- 旭峰号 - 台南热门 IG 景点, 这栋有著 80 年历史的老屋呈现出很有文青风绘画感的味道, 拍照效果非常好。
- 台南三井 outlet - 这购物商城共规划有 190 个店铺, 包含 150 个卖店和 40 家餐饮等。
- 四草绿色隧道 (乘坐竹筏) - 被誉为「台湾袖珍版亚马逊河」的。曾用于运送盐、糖等物资的人工渠道, 所以仅有竹筏能通过, 又称为「竹筏港」。周边的红树林保护区也蓬勃生长, 形成了阴成林的隧道, 也滋生了许多招潮蟹、弹涂鱼、大白鹭等生物。
- 神农街 - 自清朝以来就是繁华商业街, 已有 300 多年的历史, 近年入驻许多特色文创店家而再次爆红, 如神农美食、酒吧、民宿等。

第 7 天 台南 - 彰化 - 台北

(早/午餐)

- 扇型火车车库 - 全部轨道由车库向外展开如同一把扇子, 所以被称为扇形车库, 也是台湾目前唯一仅剩完整保存下来的古迹拍照打卡景点。
- 鹿港老街 - 整个鹿港镇的历史古迹街区, 主要由瑤林街与埔头街连结而成。
- 貔貅展示馆 - 探索中国风水的奥秘。
- 凤梨酥伴手礼品店
- 宁夏夜市 - 怀旧的台湾夜市、小吃种类繁多, 主要以台湾传统特色小吃为主。

第 8 天 台北 → 新加坡

(早餐)

- 自由活动至集合时间, 送往桃园中正国际机场搭乘豪华客机飞往新加坡。希望您同大通旅游共享美丽的回忆。

备注:

- 1) 华语导游讲解
- 2) 行程如有更动, 以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。
- 3) 如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准!
- 4) 若因无法预料之状况下而没办法安排入住指定酒店或民宿, 将以同等级为准。

8D Western Taiwan + Alishan

Tour code: TW8WT

Visit Alishan National Park
with experience riding a
small train

Highlights

- ✓ Latest Instagrammable attraction – Keelung Zhengbin Fishing Port Color House, Tainan Xu Feng Hao, and Kaohsiung Grand Harbour Bridge
- ✓ Enjoy stay at Sun Moon Lake and Alishan stay
- ✓ Visit Wood Cultural and Creative Park and taste special wooden barrel rice
- ✓ Strolling in Lugang Old Street and feel the historic district

Delicacies:

7 Breakfast, 5 Lunch, 3 Dinner

Highland Speciality, Taiwanese Cuisine, Wooden Barrel Meal, Shao Flavor, Lugang Flavor

Accommodation:

- ✓ 1N Tao Garden Hotel or similar
- ✓ 1N Taichung Beacon Hotel or similar
- ✓ 1N Sun Moon Lake Del Lago Hotel or similar
- ✓ 1N Alishan Guo Hotel or similar
- ✓ 1N Kaohsiung Just Sleep Hotel or similar
- ✓ 1N Tainan FX Hotel or similar
- ✓ 1N Taipei Riverview Hotel or similar

DAY 1: SINGAPORE → TAIPEI

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to **Taiwan**.
- Upon arrival, meet with local representative and check into the hotel for a good rest.

DAY 2: TAIPEI – KEELUNG – TAICHUNG (Breakfast/Lunch)

- **Zhengbin Fishing Port Color House**, the most popular attraction in northern Taiwan, imaging yourself in the Rainbow House in Venice..
- **Heping Island Park** - There are many rock landscapes eroded by sea erosion, and there are many strange rocks and stones along the coast of the marine park.
- **Shenkeng Tofu Old Street** – Shenkeng is well known for tofu, you must not miss it and also here you can find a lot of unique antiques, handicrafts shop, peanut candy and other traditional snacks.
- **Shifen Old Street** – The train station originally built for transporting coal was built right alongside. Here, you can experience the simple joy of **lighting and releasing sky lanterns** with your fellow travelers.
- **Yichung Shopping Street** – Shop for clothes, try traditional meals at food stalls, and experience the local culture. This often-crowded street draws a lot of locals looking for fun and cuisine

DAY 3: TAICHUNG – NANTOU (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Chungshe Tourist Flower Market** - A wonderful sight for created the wedding photo backdrop zone featured of European Fairy Tale Cottage, Pavilion of Happiness, Wedding Gown Arch, and the White Piano.
- **Sun Moon Lake (with cruise ride)** – Is one of the famous tourist attractions in Taiwan with most beautiful scenery.
- **Local Minority Product Shop**

Note: Sun Moon Lake cruise ride is subject to weather conditions.

DAY 4: NANTOU – CHIAYI (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Wood Cultural and Creative Park** was once prosperous during the Japanese Occupation due to sucrose, camphor and wood. It also introduces the manufacturing process of wood in the past, and the knowledge of various woods.

- Tasting the **special wooden barrel rice**, you can take the wooden barrel as a souvenir after eating.
- **Alishan National Park** – Located in Chiayi and dominded by the highest mountain in Southeast Asia. The Alishan forest railroad has over 70 years of history and famous for its five bewilderments: the railroad and forest, sea of clouds, sunrise, and sunset.
- **Experience Taiwanese tea tasting**

DAY 5: CHIAYI – KAOHSIUNG (Breakfast/Lunch)

- This morning, **ride on Alishan small train to see the sunrise**.
- **Fo Guang Shan Buddha Memorial Center** – which established in 2011. It's the largest religious sacred ground for Buddhism in Taiwan.
- **Pearl Center**
- **Love River** – The riverbanks were beautified with greenery works and developed to be park areas, decorated with pillars chained with iron rope.
- **Grand Harbour Bridge** – Latest IG hashtag, the longest cross-port revolving bridge in Asia, The Holy Rosary Cathedral ,White Lover Café & Love Pier is a light rail station.
- **Liu He Night Market** – the most famous and consists 100 over stalls of local specialty snacks in Kaohsiung City.

Note: Alishan small train are subject to weather condition.If Tue Closed will be replace by Fu Guang Shan.

DAY 6: KAOHSIUNG - TAINAN (Breakfast/Dinner)

- **Xu Feng Hao** – A popular IG attraction in Tainan. It is an 80years old baroque house with a sense of time.
- **Tainan Mitsui Outlet** – A shopping mall has a total of 190 stores.
- **Sihcao Green Tunnel (with Bamboo Rafting)** – Known as "Taiwan miniature version of Amazon River". It's used to transport for salt, sugar and other materials with bamboo raft. But change to a green tunnel on the water, the creek of is shaded on both sides by growth of mangrove trees.
- **Shennong Street** – More than 300 years history and now become popular with unique cultural, creative shops, food, bar, minsu and etc.

DAY 7: TAINAN – CHANGHUA - TAIPEI (Breakfast/Lunch)

- **Fan-shaped Train Garage** – Which was built in 1922 when Taiwan was colonized by Japanese. They built 5 fan-shaped train garages, but only the one in Changhua Railway Station is reserved.
- **Lugang Old Street** – Stroll along the old street and learn about the historical.
- **Tienlu Gallery** - Pixiu lucky charm centre.
- **Pineapple Cake souvenir shop.**
- **Ningxia Night Market** – The one of the night market in Taipei, to embark on a hunt for good bargains and sample a variety of local snacks.

DAY 8: TAIPEI → SINGAPORE (Breakfast)

- Transfer to Taipei Airport for our flight back home.
- We hope you had an enjoyable vacation with CTC Travel and look forward to bring you to your next holiday destination.

Note:

- 1) Tour Conducted in Mandarin
- 2) Due to local or religious festivals unforeseen circumstances and weather conditions.
- 3) The sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice. In the event of discrepancy between Chinese and English itineraries, please refer to the former.
- 4) Hotel or farm will be change to same category subject to room availability.